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DDEENN  PPAAMMÁÁTTEEKK  VV  RROOKKYYTTNNIICCII  BBYYLL  ÚÚSSPPĚĚŠŠNNÝÝ

V sobotu dne 14. dubna se už před desátou hodinou dopolední zača-
ly před oběma městskými kostely tvořit skupinky nedočkavých zájemců
s fotoaparáty a kamerami, kteří se chtěli podívat dovnitř. Mnozí s sebou

přivedli i děti nebo vnoučata. Členo-
vé okrašlovacího a vlastivědného
spolku Rokytenka, kteří se ujali role
pořadatelů, mezitím konali poslední
přípravy jako byla např. Instalace
zařízení pro přehrávání hudby sta-
rých mistrů, která měla majestátní
atmosféru uvnitř kostelních lodí ješ-
tě podtrhovat. Vra�me se však ales-
poň krátce k tomu, jak myšlenka
Dne památek v Rokytnici vlastně
vznikla.

Centrum města Rokytnice v Orlic-
kých horách je městskou památko-
vou zónou a zcela určitě je stále co
občanům i návštěvníkům města u-
kazovat. Město se proto rozhodlo
připojit v letošním roce poprvé k při-
pomenutí si Dne památek a historic-
kých sídel a zpřístupnit objekty, do

kterých není možné s ohledem na jejich stavebně technický stav, pří-
padně i na bezpečnost návštěvníků, v současné době vstupovat. 

Velkým magnetem bylo především otevření kostela Nejsvětější Trojice
spolu s poutavým historickým výkladem, který návštěvníkům podával
celý den osobně starosta města pan Petr Hudousek. Podrobně pak jeho
minulost přibližovala nově zpracovaná historická studie, jež byla pově-
šena na panelu přímo v kostele. Autorkou studie je paní Věra Slavíková
z Pěčína. Řada občanů měla možnost shlédnout vnitřek kostela vůbec
poprvé, ti starší zase vzpomínali na doby dávno minulé, kdy se zde ješ-
tě konaly církevní obřady. Bohužel je nutno konstatovat, že zub času a
zejména nájezdy vandalů a zlodějů interiér kostela značně poznamena-
ly. Přesto stále zůstává vzácnou stavebně technickou památkou města a
doufáme, že v brzké době se návštěvníkům opět otevře, nebo� zde plá-
nujeme uspořádat koncert a věříme, že tóny hudby přeci jen přivedou
všechny k optimismu a i tato památka začne žít.

Druhou atrakcí bylo otevření věže farního kostela Všech Svatých na ro-
kytnickém náměstí, odkud je mimořádný rozhled na město i jeho okolí.
Krásné slunečné sobotní počasí přineslo všem, kteří vystoupali po str-
mých schůdkách až nahoru, mimořádný výhled. Obě památky navštívi-
lo v sobotu cca 250 návštěvníků nejen z řad občanů města, ale i turistů. 

(dokončení na str. 4)

PPOOHHLLEEĎĎTTEE  SS  NNÁÁMMII  ZZ  VVĚĚŽŽEE  FFAARRNNÍÍHHOO  KKOOSSTTEELLAA
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Kompletní Usnesení rady města je uvedeno 
na internetových stránkách města www.rokytnice.cz 

nebo k nahlédnutí na podatelně MěÚ.

Body z jednání rady města dne 02.04.2007 a 16.04.2007
zkrácený výpis

�� Nabídka obce Wojcieszów na spolupráci v rámci Operač-
ního Programu Transhraniční Spolupráce
Rada města bere na vědomí nabídku obce Wojcieszów na spolupráci v
rámci Operačního Programu Transhraniční Spolupráce.
�� Nabídka firmy ARNNEX.CZ s.r.o. Vítějeves na možnost
stavby větrné elektrárny
Rada města pověřuje starostu k jednání se zástupcem firmy ARNNEX.CZ
s.r.o. Vítějeves o možnostech stavby větrné elektrárny.
Rada města schvaluje účast starosty a místostarosty na zahraniční od-
borné exkurzi "Cesty za energetickou soběstačností" ve dnech 19. -
21.4.07.
�� Seznámení se stavem kriminality v k.ú. Rokytnice v O.h. za
období od 1.1. 2006 - 31.12. 2006
Rada města bere na vědomí Zprávu o stavu kriminality v rámci katast-
rálního území Rokytnice v O.h. za období od 1.1. 2006 - 31.12. 2006.
�� Zpráva o hospodaření ZŠ v r. 2006
Rada města bere na vědomí Zprávu o hospodaření Základní školy Ro-
kytnice v O.h. za rok 2006.
Rada města schvaluje:
- hospodářský výsledek (zisk) za rok 2006 v celkové výši 301.139,46 Kč, 
- převedení hospodářského výsledku z doplňkové činnosti r. 2006 ve vý-
ši 155.319,46 Kč do rezervního fondu školy,
- navýšení rozpočtu školy v roce 2007 o částku 155.982,13 Kč převede-
ním z rezervního fondu školy k dalšímu rozvoji činnosti školy.
�� Činnost DSO Region Orlické hory v r. 2007 - mimořádné
příspěvky na dofinancování projektů 
Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit zvýšení členského
příspěvku města v DSO Region Orlické hory v r. 2007 na dofinancování
projektů na podporu cestovního ruchu o 10,-Kč na jednoho obyvatele na
celkovou výši 25,-Kč na jednoho obyvatele a rok.
�� Kurs počítačové gramotnosti pro sociálně ohrožené sku-
piny 
(mládež do 25ti let, rodiče na MD, občané nad 50 let věku)
Rada města souhlasí s uspořádáním kursu počítačové gramotnosti pro
sociálně ohrožené skupiny s tím, že po dobu konání počítačového kur-
su pro sociálně ohrožené skupiny ZŠ nebude účtovat nájemné za PC
učebnu.

PĚČÍN

ROKYTNICE

� V pondělí 7. května proběhlo v hostinci U Rychtáře další veřejné za-
sedání obecního zastupitelstva za značné účasti pěčínských občanů.
� Byla zmíněna zpráva kontrolního a finančního výboru - rozpočet,
pohledávky, hospodaření - bez závad.
� Byl odhlasován příspěvek Dobrovolnému sdružení obcí Orlické ho-
ry ve výši 10 Kč na jednoho obyvatele obce.
� Byla odsouhlasena Petice proti diskriminaci venkova, kterou už po-
depsali mnozí občané Pěčína.
� Obec podala žádost o dotaci na koupi malé udržovací techniky.
� Původně ohlášená rekonstrukce hřiště je zatím pozastavena, proto-
že žádosti o dotaci nebylo zatím vyhověno.
� Bylo doporučeno bioodpady především kompostovat, jinak se při-
pravují speciální nádoby, aby se zbytečně nezanášely kontejnery.
� Sběr nebezpečného odpadu proběhne 12. května.
� Sál U Rykrů byl nabídnut k odkoupení obci. Obecní zastupitelstvo
uspořádá anketu mezi občany, zda odkoupit či výhledově najít jiné
řešení.

�� MŠ - zpráva o hospodaření za r. 2006
Rada města bere na vědomí Zprávu o hospodaření Mateřské školy za
r. 2006.
Rada města schvaluje: 
- hospodářský výsledek (zisk) za rok 2006 v celkové výši 40.127,20 Kč,
- převedení hospodářského výsledku z doplňkové činnosti r. 2006 ve vý-
ši 200,- Kč do rezervního fondu mateřské školy.
Rada města ukládá převést hospodářský výsledek z hlavní činnosti r.
2006 ve výši 39.927,20 Kč na účet zřizovatele.

ZMĚNY TELEFONNÍCH ČÍSEL
Městský úřad v Rokytnici v Orlických horách v měsíci dubnu
provedl výměnu telefonní ústředny, která umožní volat přímo
jednotlivým pracovníkům Městského úřadu, z tohoto důvodu
Vám předkládáme telefonní čísla na jednotlivé zaměstnance ú-
řadu.

Hudousek Petr tel. 494 379 031, 
491 616 990 (VoIP)

Mareš Petr tel. 494 379 031
Lavrenčík Petr tel. 494 379 027
Jehličková Jaroslava tel. 494 379 025
Janušová Miluše tel. 494 379 025
Rozínková Stanislava tel. 494 379 022
Holendová Jaroslava tel. 494 379 026
Rykrová Marcela tel. 494 379 021
Bc. Rückerová Soňa tel. 494 379 022
Ing. Hock Milan tel. 494 379 035
Levá Eva tel. 494 379 035
Vídeňská Lada el. 494 379 028
Hocková  Irena tel. 494 379 028   

Fax. 494 379 037
494 379 038

Změna telefonních čísel Městské správy bytů  
Rokytnice v Orlických horách:

Veselka Jan,Vanická Marie 491 616 991
Veselková Jana 491 616 992, 

494 379 024

Změna telefonního čísla Turistického informačního centra 
Info-service v Rokytnici v Orlických horách:

Gallová Karolina 494 379 023 

CYKLOBUSY 2007
Podobně jako v minulých letech i letos vyrazí do Orlických hor se-
zónní cyklobusy, které Vás i s vaším kolem dopraví na zajímavá mís-
ta, která jsou ideálním východiskem pro výlety. 

Provoz začíná v neděli 10. června 2007 a probíhat bude
až do neděle 30. září 2007. 

V tomto období jedou cyklobusy o víkendech a státních svátcích. Po-
drobnosti naleznete na stránkách jednotlivých dopravců. 

AUDIS BUS s.r.o. - tel. 494 533 737
www.audis.cz/cz/cyklobus.html

Orlobus a. s. - tel. 491 474 468
www.orlobus.cz/cyklobusy.htm



MMěěssttoo  RRookkyyttnniiccee  vv  OOrrlliicckkýýcchh  hhoorráácchh,,
nnáámm..JJiinnddřřiicchhaa  ŠŠiimmkkaa  ččpp..33,,  551177  6611  RRookkyyttnniiccee  vv  OOrrlliicckkýýcchh  hhoorráácchh,,

tteelleeffoonn::    449944337799002277,,  wwwwww..rrookkyyttnniiccee..cczz,,  EE--mmaaiill::  ppeettrr..llaavvrreenncciikk@@mmuu..rrookkyyttnniiccee..cczz
VVyyhhllaaššuujjee  vvýýbběěrroovvééhhoo  řříízzeenníí  nnaa  ppoozziiccii::

Zájemce, se kterým bude uzavřena pracovní smlouva bude zařazen do 7. platové třídy 
podle Nařízení vlády č.564/2006 Sb., o platových poměrech zaměstnanců ve veřejných 

službách a správě.
Místem výkonu práce je Rokytnice v Orlických horách. Předpokládaný nástup k 1.6.2007.

PPoožžaadduujjeemmee::
� vzdělání minimálně úplné střední
� obor školního vzdělání  nejlépe  cestovní ruch, informatika, administrativa apod.
� komunikativnost, organizační schopnosti, samostatnost a spolehlivost - uživatelskou znalost 

práce na PC (Word, Excel, Outlook, internet)
� časová i úkolová flexibilita 
� řidičský průkaz skup.B (není podmínkou)
� trestní bezúhonnost
� praxe v oboru  cestovního ruchu vítána.
NNaabbíízzíímmee::
� práci v zajímavém oboru
�možnost seberealizace a osobního rozvoje 
� nerovnoměrně rozvrženou pracovní dobu.
PPřřiihhlláášškkyy  ss::
� strukturovaným životopisem o dosavadních zaměstnáních, odborných znalostech a 

dovednostech týkajících se požadovaných činností, a  s uvedením kontaktů na sebe,
� výpisem z evidence Rejstříku trestů ne starším než 3 měsíce,
� ověřenou kopií dokladu o nejvyšším dosaženém vzdělání,
zzaaššlleettee  pprroossíímm  ppooššttoouu  nnaa  sshhoorraa  uuvveeddeennoouu  aaddrreessuu  MMěěssttaa  RRookkyyttnniiccee  vv  OOrrlliicckkýýcchh  hhoorráácchh..

VVyybbrraanníí  zzáájjeemmccii  bbuuddoouu  ppoozzvváánnii  kk  ppřřiijjíímmaaccíímmuu  ppoohhoovvoorruu..
UUzzáávvěěrrkkaa  ppřřiihhllááššeekk::  2211..  55..22000077..  

Podrobnější informace o výběrovém řízení poskytne uchazečům Petr Lavrenčík, tajemník MěÚ Ro-
kytnice v Orlických horách.
PPoozznnáámmkkaa::    
� pracovní poměr bude uzavřen na pracovní úvazek  16 hodin týdně, 
� pracovní doba bude rozvržena nerovnoměrně i v sobotu, v neděli, ve svátek a případně

ve večerní době. 
VV  RRookkyyttnniiccii  vv  OOrrlliicckkýýcchh  hhoorráácchh,,  ddnnee  3300..44..22000077,,  PPeettrr  HHuuddoouusseekk,,  ssttaarroossttaa

OOrrggaanniizzaaččnníí  pprraaccoovvnnííkk  IINNFFOOSSEERRVVIICCEE

MMěěssttoo  RRookkyyttnniiccee  vv  OOrrlliicckkýýcchh  hhoorráácchh,,
nnáámm..JJiinnddřřiicchhaa  ŠŠiimmkkaa  ččpp..33,,  551177  6611  RRookkyyttnniiccee  vv  OOrrlliicckkýýcchh  hhoorráácchh,,

tteelleeffoonn::    449944337799002277,,  wwwwww..rrookkyyttnniiccee..cczz,,  EE--mmaaiill::  ppeettrr..llaavvrreenncciikk@@mmuu..rrookkyyttnniiccee..cczz
VVyyhhllaaššuujjee  vvýýbběěrroovvééhhoo  řříízzeenníí  nnaa  ppoozziiccii::

Zájemce, se kterým bude uzavřena pracovní smlouva bude zařazen do 8. platové třídy podle Na-
řízení vlády č.564/2006 Sb., o platových poměrech zaměstnanců ve veřejných službách a správě.

Místem výkonu práce je Rokytnice v Orlických horách. Předpokládaný nástup k 1.6.2007.
PPoožžaadduujjeemmee::
� vzdělání minimálně úplné střední
� obor školního vzdělání  nejlépe  knihovnictví, archivnictví, administrativa nebo ekonomika
� komunikativnost, organizační schopnosti, samostatnost a spolehlivost - uživatelskou znalost 

práce na PC (Word, Excel, Outlook, internet)
� časová i úkolová flexibilita 
� řidičský průkaz skup.B (není podmínkou)
� trestní bezúhonnost
� praxe v oboru  knihovník/knihovnice  vítána.
NNaabbíízzíímmee::
� práci v zajímavém oboru
�možnost seberealizace a osobního rozvoje 
� nerovnoměrně rozvrženou pracovní dobu.
PPřřiihhlláášškkyy  ss::
� strukturovaným životopisem o dosavadních zaměstnáních, odborných znalostech a 

dovednostech týkajících se požadovaných činností, a  s uvedením kontaktů na sebe,
� výpisem z evidence Rejstříku trestů ne starším než 3 měsíce,
� ověřenou kopií dokladu o nejvyšším dosaženém vzdělání,
zzaaššlleettee  pprroossíímm  ppooššttoouu  nnaa  sshhoorraa  uuvveeddeennoouu  aaddrreessuu  MMěěssttaa  RRookkyyttnniiccee  vv  OOrrlliicckkýýcchh  hhoorráácchh..  VVyybbrraanníí  zzáá--

jjeemmccii  bbuuddoouu  ppoozzvváánnii  kk  ppřřiijjíímmaaccíímmuu  ppoohhoovvoorruu..
UUzzáávvěěrrkkaa  ppřřiihhllááššeekk::  2211..  55..22000077..    

Podrobnější informace o výběrovém řízení poskytne uchazečům Petr Lavrenčík, tajemník MěÚ Ro-
kytnice v Orlických horách.
PPoozznnáámmkkaa::    
� pracovní poměr bude uzavřen na pracovní úvazek  24 hodin týdně, 
� pracovní doba bude rozvržena nerovnoměrně i v sobotu, v neděli, ve svátek a případně ve 

večerní době. 

VV  RRookkyyttnniiccii  vv  OOrrlliicckkýýcchh  hhoorráácchh,,  ddnnee  3300..44..22000077,,  PPeettrr  HHuuddoouusseekk,,  ssttaarroossttaa

KKNNIIHHOOVVNNÍÍKK//KKNNIIHHOOVVNNIICCEE

V Říčkách byl otevřen obchod s potravinami 
a smíšeným zbožím.
Otevírací doba je:

od pondělí do pátku od 7:30 do 17:00 
(pol. pauza je od 12:00 do 13:00). 

V sobotu od 7:00 do 11:00.
V mimopracovní dobu Vás rádi obsloužíme na zazvonění.
Potraviny se nacházejí ve vsi za kostelem (nad konečnou zastáv-
kou autobusu). Děkujeme za návštěvu. 

Pro více informací volejte: 
602 423 160, 603 54 73 58, 494 595 007.

Turistické informační centrum Orlické Záhoří
INFORMAČNÍ A RAZÍTKOVACÍ MÍSTO 

KAČENČINY POHÁDKOVÉ ŘÍŠE

Otevírací doba:
PONDĚLÍ 8 - 11
ÚTERÝ 8 - 11
STŘEDA 8 - 11
ČTVRTEK 8 - 11
PÁTEK 8 - 11, 13 - 15

e-mail: tic.orlickezahori@seznam.cz
tel: 494 542033, fax: 494 542 033, tel: 737 012 205

V době mimo provozní dobu je možné razítko do 
VANDROVNÍ KNÍŽKY získat v Orlickém Záhoří:

V OBCHODĚ KONZUM
V HOTELU KUNŠTÁT

V PENZIONU U CVRČKŮ

JAKO S AKTY JIŘÍHO ŠLITRA 
RYCHNOV - V neděli 15. dubna skončil v Rychnově nad
Kněžnou 14. ročník ŠLITROVA JARA.
"Parádní účast, parádní počasí, veliká spokojenost účastníků z celých
Čech," rámcově zhodnotil ŠJ 2007 hlavní pořadatel Jan Tydlitát. Bo-
hatý program v pátek načalo divadlo SEMAFOR koncertem z tvorby
skupiny Akord club, která předznamenala hudební záběr a cílení k vy-
tvoření divadla Semafor. "Dokumenty z cesty Hanzelky a Zikmunda
do Afriky v rychnovském kině při příležitosti jejího 60. výročí byly ví-
taným zpestřením a nesmírně zaujaly," konstatoval Jan Tydlitát.
Sobota v kině opět věnována především swingu. "Příběh Glena Mille-
ra mě skutečně dojal k slzám," přiznal se Jan Tydlitát. A swing pokra-
čoval i ve Společenském centru od podvečera až přes půlnoc přehlíd-
kou výborných kapel a zpěváků (Teens Jazzband Velké Losiny, stu-
denti JAMU Brno s písničkami Jaroslava Ježka, Jazz Band Lanškroun,
Václav Marek a jeho Blue Star Praha).
"Nedělní doznění připravil filmovým dárečkem Milan Wolf, ale všech-
ny účastníky nadchla filmová reportáž manželů Růžičkových z od-
střelu rychnovského komínu. To byla paráda," připomněl Jan Tydlitát.
Bylo toho na Šlitrově jaru 2007 pochopitelně víc, včetně kreslených
aktů protagonisty. Ale už te	 se můžete těšit na ročník jubilejní. Šlit-
rovu jaru bude za rok patnáct let.                                                          ba 

Veřejné zasedání Zastupitelstva města 
Rokytnice v O.h. se koná 21.5. 2007 
od 18.30 hodin v zasedací místnosti 
Městského úřadu Rokytnice v O.h.  



Po shlédnutí obou kostelů řada lidí ještě zamířila do Hotelu Eduard, kde
si mimořádně v tento den mohli pochutnat na výborném grilovaném se-
leti. Rádi bychom si každým rokem Den památek a historických sídel při-
pomínali. Na setkání členů okrašlovacího a vlastivědného spolku Roky-
tenka, který celou akci z velké části zajiš�oval, již padala řada konkrét-
ních návrhů týkajících se průběhu akce v příštím roce. Takže určitě se bu-
de zase za rok na co těšit.                                              Jan Morávek

Městský úřad Rychnov nad Kněžnou, odbor životního prostředí
Havlíčkova 136, 516 01 Rychnov nad Kněžnou

Fax: 494 534 250, e-mail: dita.kunertova@rychnov-city.cz

Informace k vypouštění odpadních vod z domácností 
a k vydání příslušného povolení. 

V návaznosti na již podané právní informace týkající se zániku platnosti povolení
k nakládání s vodami ke dni 1.1.2008 jsou stále častěji kladeny dotazy k vypou-
štění odpadních vod z domácností a k vydání jejich povolení. Z tohoto důvodu
pro obce a především fyzické osoby produkující odpadní vody v domácnostech,
poskytujeme následující  informace.

Důležité  pro  zjištění, zda  domácnost  potřebuje  mít  uděleno  povolení je, kam
jsou odpadní vody z domu sváděny případně vypouštěny.  

Problematika vypouštění odpadních vod a možnosti řešení je  přehledně a sro-
zumitelně popsána v nově podávaných informacích na již poukazovaných inter-
netových  stránkách Ministerstva zemědělství ČR (www.zanikpovolení.cz). 

S dalšími dotazy je možno se obrátit na pracovníky MěÚ Rychnov n. Kn., odboru
ŽP - vodní hospodářství. Na internetových stránkách Města Rychnov nad Kněž-
nou (www.rychnov-city.cz), pod odborem životního prostředí, jsou k dispozici ke
stažení žádosti o povolení k vypouštění odp. vod a i nové žádosti o prodloužení
platnosti povolení k nakládání s vodami a o prodloužení platnosti povolení k vy-
pouštění odpadních vod. Ing.  Luboš  Meloun,  vedoucí odboru ŽP 

VÍTEJTE DO ŽIVOTA

� V sobotu 28.4.2007 proběhlo v obřadní síni Městského úřadu
v Rokytnici v O.h. vítání nových občánků města.
Do života byly přivítány tyto děti:
Zleva: Marie Balášová, Alice Pavla Garabíková, Michaela Barvín-
ková, Nela Miškovičová, Michal Hnídek, Michal Novák, Petr Říha.

Letní provoz lanové dráhy Říčky - Zakletý

Provoz od 1.6. do 30.9.2007

a) Červen a září jen So, Ne a svátky

b) Červenec a srpen každý den 

(tj. včetně So, Ne a Svátků)

Vždy v celou hodinu od 9:00 do 17:00 hod.

Ceník:     

Směry

Nahoru Dolů 

Dospělí 50,- Zdarma

Děti do ..... cm výšky 30,- Zdarma

Kola zdarma. Skupinové slevy (zakoupení najednou více

jak 19 ks jízdenek) 20% sleva.

Zemřel profesor Václav Žilka
Dne 13.dubna 2007 zemřel v pražské střešovické nemoc-
nici ve věku 82 let profesor Václav Žilka, velký propagátor
hry na zobcovou flétnu. V dětech výukou hry na tento ná-
stroj nejen pomáhal získávat vztah k hudbě, ale foukání na
flétničku mělo velký význam i při léčbě astmatu.
V Říčkách v Orlických horách pořádal pravidelně výchov-
né programy s názvem "Dřevěná píš�alka". Byly určeny ne-
jen pro děti, ale i pro jejich rodiče, případně prarodiče.
Děti se tu učili nejen základům hry na flétnu, ale spole-
čenskému chování. Na tento projekt potom navazoval již
zmíněný projekt "Léčivá píš�alka", který mnoha dětem z
celé republiky i ze zahraničí pomáhal při léčbě astmatu.
Profesora Václava Žilku jsme mohli často vídat i v Rokyt-
nici a to nejen při jeho nedělních návštěvách kostela.
Pane profesore, vzpomínáme na Vás s úctou a s díkem.

PODĚKOVÁNÍ
Tímto bych chtěl poděkovat panu Janu Mackovi za záchranu ži-
vota při pádu stromu na mou osobu.                 
Zároveň bych chtěl také poděkovat rokytnickým hasičům za rych-
lou pomoc.                                                    Otakar Škandera

(pokračování ze str. 1)

� V kostele Nejsvětější Trojice

� V kostele Nejsvětější Trojice



PROPAGACE ROKYTNICE V O. H. A ORLICKÝCH HOR
Jak již bylo napsáno, v letošním roce se správce muzea Hanička a
zimní pracovník infocentra L. Vávra zúčastnil prezentace cestovního
ruchu v Brně na Regiontouru, kde se snažil do našich krásných hor
spolu se spolupracovníky města Rychnov n.Kn. a zaměstnanců Kultu-
ry s.r.o. Rychnov n. Kn. přilákat co nejvíce turistů. 
Tím ovšem práce rokytnického infocentra v oblasti propagace cestov-
ního ruchu zdaleka neskončila. Na měsíc březen byla naplánována
prezentace na podobných akcích v Jablonci n.N., Hradci Králové a
Ostravě. I těchto veletrhů se náš zástupce mohl zúčastnit se zástupci
města Rychnova n.Kn. Bylo proto potřeba v zimním období soustře-
dit a připravit stovky, či spíše tisíce kusů propagačních materiálů z Ro-
kytnice v O.h a okolí, abychom mohli naši domovinu zdárně prezen-
tovat. Zdali to byly akce úspěšné nám napoví letošní letní sezóna.
Možná si někteří řeknou, proč Jablonec a Ostrava, vždy� to je daleko.
To je ale omyl, jsou to oblasti od nás nepříliš vzdálené a proč by ná-
vštěvníci nemohli přijet právě k nám. Máme zde hory, nepříliš nároč-
né na to, aby je procestovali důchodci či rodiny s dětmi. Máme zde
Kačenčinu pohádkovou říši, tahák především pro děti, CHKO Orlické
hory se spoustou naučných stezek, které využijí školy v přírodě i řa-
du hradů, zámků, vojenských pevností a dalších zajímavostí. O to vše
byl na veletrzích zájem. Tím, že jsme se těchto veletrhů zúčastnili
jsme na sebe určitě upoutali pozornost, protože s námi vždy putova-
la na veletrhy řada krásných propagačních materiálů. Ti, kteří se po-

dobných veletrhů zúčastnili vědí moc dobře jak se jednotlivé regiony
snaží na sebe upoutat pozornost potencionálního návštěvníka a my
jsme letos opět nezůstali stranou. Díky tedy všem, kteří nám tuto pre-
zentaci umožnili.
A proč vlastně tento článek vznikl? Aby se někdo zviditelnil, to roz-
hodně ne. Mrzí nás, že je občas rokytnické infocentrum zavřené, ale to
nevzniklo jen kvůli tomu, abychom staticky seděli na íčku, čekali na
náhodného návštěvníka či občas někomu něco okopírovali. Naší prací
je také prezentace regionu a Rokytnice v O.h. v okolí a k tomu musí-
me občas i odcestovat. Plníme různé servery informacemi o Rokytnici
a okolí, sbíráme informace, přispíváme svými články do různých časo-
pisů a měli bychom se také účastnit pravidelných schůzek infocenter z
okolí, kde předáváme naše materiály a informace a přebíráme zase je-
jich. Tím máte i Vy, místní obyvatelé větší přehled o tom co se v okolí
děje. Pokud bychom z tohoto koloběhu informací vypadli, byla by to
ztráta především  pro Vás občany. Žádný z materiálů, který na info-
centru najdete k nám nedoputoval pouhou náhodou a vždy to bylo dá-
no naší spoluprací s okolím. Na rokytnickém infocentru se na podzim
a v zimě objevila řada nových a krásných propagačních materiálů a řa-
da nových vzniká. Již se připravují letní Kačenčiny listy, kam přispívá-
me také. V řadě případů se musíme účastnit jednání při vzniku těchto
materiálů a věříme tedy, že omluvíte zavřené íčko v okamžiku, kdy bu-
de z těchto důvodů zavřeno.                                                       L.V.

IINNSSPPIIRRAACCEE  EENNEERRGGEETTIICCKKÉÉ  SSOOBBĚĚSSTTAAČČNNOOSSTTII  VV  RRAAKKOOUUSSKKUU
Na pozvání sdružení Nová energie a společnosti Eurosolar.cz
jsem měl vzácnou možnost se spolu s panem místostarostou
Marešem zúčastnit třídenní poznávací cesty do Rakouska,
které se již před dvaceti lety vydalo cestou maximálního vyu-
žívání obnovitelných zdrojů energie, které považují za nejro-
zumnější řešení pro další udržitelnost života nejen v Evropě,
ale i na celé planetě. Akce byla pořádána pod záštitou pana
senátora Martina Mejstříka a zavedla nás do spolkových zemí
Dolní Rakousko a Štýrsko. Během naší cesty jsme mohli blíže
poznat problematiku výroby elektřiny z větru, bioplynu, slun-
ce a samozřejmě biomasy. Velmi zajímavé byly prohlídky tzv.
"pasivních domů", kde se jedná o domy, které potřebují jen
minimální náklady na vytápění a naopak jsou schopny dodá-
vat přebytečnou energii, kterou samy nespotřebují. Je zají-
mavé, že projekty, které jsme měli možnost vidět byly situo-
vány především na venkově a nositelé myšlenky soběstačnos-
ti tak jsou především rakouští sedláci, kteří mnohdy dokázali
přesvědčit o svých plánech vedení obce a spolkové země, tak-
že dnes si některé vesnice a městečka dokáží pokrýt z vlast-
ních zdrojů nejen dodávku a výrobu elektřiny, ale také tepla
a dokonce i bionafty. Že je vše myšleno naprosto vážně, nám
potvrdil také Zemský rada Štýrska pro životní prostředí a ob-
novitelné zdroje pan Manfred Wegscheider, který při setkání s
námi představil budoucí vizi dalšího zvyšování výroby ener-
gie z obnovitelných zdrojů až za hranici dosahující neuvěři-
telných 70 %. Je velkou škodou, že v ČR se o problematice
prozatím spíše jen mluví a podpora ze strany vlád byla dopo-
sud velmi nevýrazná. Desetileté zkušenosti rokytnického Cen-
tepu, který zásobuje část města teplem z dřevní štěpky, jasně
dokazují nedostatečnou roli státu při vytváření výhodnějších
podmínek pro ty, kteří se rozhodnou jít cestou soběstačnosti.
Osobně jsem přesvědčen, že jiné cesty stejně není. Věřme, že
také v našem městečku budeme ochotni v budoucnu přijmout
další zdroje zajiš�ující výrobu energií z obnovitelných zdrojů.
Legislativa tomu začíná být nakloněna a pro Rokytnici by to
mohlo znamenat i další nezanedbatelný pravidelný příjem do
jejího rozpočtu. Případným zájemcům jsem připraven podat
bližší informace a poskytnout kontaktní údaje k navštíveným
projektům v Rakousku.              Hudousek Petr, starosta  

� Větrné elektrárny u St. Pölten o výkonu 0,6 MW.

� Kancelářská budova vybudovaná jako pasivní(plusenergetický)
dům v Groß-Wilfersdorfu nedaleko Grätzu. 



ROZHOVOR S ŘEDITELEM ROKYTNICKÝCH STROJÍREN

�� Pane řediteli, když se podíváme do polistopadové historie
strojíren, několikrát změnily majitele i název. Kdo je jejich
vlastníkem v současné době a jaký je přesný název firmy?
Vlastníkem, přesněji řečeno majoritním akcionářem společnosti, je p.
Ing. František Pácal starší. Přesný název: "Strojírny Rokytnice a.s." 
�� Jaká je vaše funkce ve strojírnách?
Jsem ředitelem a předsedou představenstva a.s.
�� Kolik máte zaměstnanců?
V současné době máme 49 zaměstnanců. Vzhledem ke kategorizaci a le-
gislativě firem podle EU nechceme překročit číslo 50, i když bychom mě-
li práci i prostory nejméně pro 70 lidí.
�� Takže nové pracovní síly nechcete přijímat?
Neznamená to, že pro zájemce o práci nejsou volná místa, personální
obsazení je "alfou a omegou" každé rozvíjející se společnosti. Například
v roce 2006 jsme přijali a propustili cca 33 lidí a tento trend pokračuje i
v roce letošním. Pokud má některý ze čtenářů zájem o zaměstnání v na-
ší společnosti,  a� mne neváhá kontaktovat. Hlavním kriteriem pro přije-
tí je skutečný zájem o práci. 
�� Můžete nás blíže seznámit s tím, kolik máte pro své za-
městnance práce?
Práce je dostatek. Strojírenství je na vzestupu a já doufám, že tento
boom ještě několik let potrvá. Důležité je být připraven a vyhovět sou-
časným požadavkům trhu.      
Naše společnost učinila na začátku roku 2005 strategické rozhodnutí tý-
kající se CNC dělení a tváření plochých materiálů. Laicky řečeno tvaro-
vé řezání a ohýbání plechů pomocí strojů řízených počítačem. Investice
v roce 2005 činila cca 4.6 mil Kč na nákup zařízení. Po uvedení do pro-
vozu a ověření správnosti rozhodnutí nastal zásadní a historický zlom.
Nákupem CNC laserového stroje v dubnu 2007 (TC L 3030) a CNC o-
hraňovacího lisu se naše firma dostala do úplně jiné kategorie firem a
beze zbytku naplňuje svůj reklamní slogan "Komplexní služby ve zpra-
cování železa". Získali jsme nové zákazníky, stabilní práci a podle sou-
časných výsledků je jasné, že cca 18 mil. investice, byla a je krokem
správným směrem.
� Co jsou to komplexní služby ve zpracování železa?
Pro ilustraci a zjednodušení - nakoupíme plech o síle 0,5 - 90 mm, vy-
pálíme požadované tvary, ty otryskáme, ohraníme, sestavíme z nich po-
žadovaný výrobek, ten svaříme, obrobíme, znovu otryskáme, nalakuje-
me, zabalíme a expedujeme. Toto všechno by ovšem nebylo možné bez
našich zaměstnanců. Pro naši společnost platí jedna zásada - každý je
pro nás stejně důležitý. Je to, jako by v hodinovém stroji chybělo jedno
kolečko - nepoběží. Proto si práce každého z nich velmi vážím a chci jim
i touto cestou za ni poděkovat. 
� Te� otázka ne moc příjemná. Strojírny se svého času po-
týkaly s problémy při výplatách. Máte vždy prostředky na
včasnou úhradu mezd? 

Jednoduše řečeno máme vždy prostředky na úhradu mezd, pouze je po-
sunut jejich termín na 20.- 25. den v měsíci. Tento termín má své prak-
tické a pragmatické důvody, které zde nechci blíže rozebírat. Jsme zcela
samostatnou ekonomickou jednotkou, splácíme množství úvěrů a lea-
singů a nikdo, kdo to nezažil na vlastní kůži, si nedovede představit, co
to znamená zajistit stabilní práci, nakoupit materiál a zorganizovat vše
tak, aby vydělal na mzdu pro 50 lidí včetně všech zdravotních a sociál-
ních odvodů.       
� Jaké šance mají strojírny na trhu do budoucnosti, máte
nějaký výhledový plán?
Jak jsem se zmínil dříve. Musíme být připraveni a my děláme vše pro to,
abychom byli. Musíme mít jasnou představu o tom, co chceme, a snažit
se všemi možnými i nemožnými prostředky toho dosáhnout. Investuje-
me do moderních technologií, budujeme dlouhodobé dodavatelsko-od-
běratelské vztahy se zaměřením na opakovanou až sériovou výrobu.
80% naší produkce vyvážíme do zahraničí, zavádíme systém ISO
9001:2001, jehož certifikace je naplánována na červen letošního roku a
snažíme se neustále zvyšovat produktivitu práce. Máme jasný výrobní i
finanční plán. Oproti roku 2005 jsme postupně zvýšili obrat o 400% a
stále máme ještě značné rezervy. 

Co se týká budoucnosti, tu lze v dnešní době jen velmi těžko hodnotit.
Dnes není jistota prakticky v ničem. Zkrachuje obchodní partner, odbě-
ratel včas nezaplatí, nesplníte termín a přijdete o zákazníka, ale to asi
ode mne nikdo slyšet nechce. Proto se pokusím o velmi opatrnou pro-
gnózu.

Nemám strach, že by nebyla práce, nemám strach že by si firma na se-
be nevydělala, ani že by byla konkurenčně neschopná. To vše jsme si již
ověřili. Mám pouze jedinou obavu, a tou je kvalifikované personální ob-
sazení. To je  problém, který trápí většinu strojírenských firem a já jen
doufám, že tato budoucnost je vzdálenější, než jak se obecně odhaduje.

Zatím máme dostatek šikovných a erudovaných zaměstnanců, kteří
chápou, co je pro chod firmy potřebné, a že to, jak se bude dařit společ-
nosti v budoucnu, záleží především na vzájemné spolupráci všech. Je
před námi ještě hodně práce, mnoho úkolů, včetně opravy budov a cel-
kové úpravy areálu, a já pevně věřím, že se nám to společně podaří a že
brzy bude každý v Rokytnici vědět, že tu existuje strojírenský podnik, že
zaměstnává cca 50 lidí převážně z Rokytnice a že se jmenuje STROJÍR-
NY ROKYTNICE a.s.. 
�� K majetku strojíren patří také zámek na náměstí. V po-
slední době se kolem tohoto objektu hodně psalo a mluvilo.
Chcete se nějak vyjádřit i k tomu?
Vím, o jak historicky významnou památku se jedná, jaký význam má pro
Rokytnici, její obyvatele i celý region. Památka je v současné době na
prodej a je velká škoda, že budoucím majitelem nemůže být Město Ro-
kytnice, kterému bychom ji rádi přenechali. 

Obnova zámku je spojena s velkými a prakticky nenávratnými investi-
cemi a ke všemu je chráněna "památkovým úřadem".

Pokud se zámek v letošním roce neprodá, bude realizována jeho re-
konstrukce za pomocí fondů EU. O tom, zda to bude rekonstrukce pro
komerční nebo nekomerční využití, rozhodne majitel Ing. František Pá-
cal na základě již zpracovávaných projektů.     

Mně nezbývá, než celé firmě popřát, aby se přání a plány  vyplnily ke spo-
kojenosti všech. Děkuji Vám za rozhovor. Ro

V tomto čísle Horského kurýra jsme pro vás připravili
další rozhovor. Tentokrát s panem Lu�kem Bernardem,
ředitelem rokytnických strojíren, často veřejností disku-
tovaných.

Uzavírka mostu přes řeku Zdobnice v Javornici - Pří-
mu na silnici č. II/319  Rychnov nad Kněžnou - Javor-
nice - Přím - Rokytnice v Orlických horách bude probíhat
od 1.4.2007 do 30.6.2007 s vyloučením veškeré dopravy. 

Přestože je most průjezdný, neprovádějí se žádné výkopové ne-
bo bourací práce v tělese komunikace, je nutno vyloučit dopravu
z důvodu používání těžké mechanizace nutné k rekonstrukci ob-
jektu. Most se nachází v údolí a prostorové podmínky neumožňují
mechanizaci postavit jinam než na komunikaci mostu, tím je o-
mezena doprava v plném rozsahu. 

UZAVŘEN MOST PŘES ŘEKU ZDOBNICE



ZAHÁJENÍ OPRAV ÚSP

Koncem února 2007 se zahájilo s opravami budov ústavu 
sociální peče. Tuto stavbu provádí firma Regiostav.    
V ústavu bude stát nový velký pavilón. Děvčata z ústavu te	 bydlí v
Opočně. Tato stavba bude trvat do konce roku 2008.

Text a foto: Petr Hudousek jun.

ŽALUZIE KRČMÁŘ
� Žaluzie všech druhů, typů a provedení
� Termotěsnění do oken a dveří
� Termoizolační dvojskla
� Sítě proti hmyzu do oken a dveří
� Termorolety plastové i hliníkové
� Garážová vrata, markýzy a rimini
� Bezpečnostní dveře zámky štíty a závory

www.zaluziecz.cz
e-mail: clona@tyhan.cz

Firma: 465 612 077
Mobil: 602 412 012
Privat: 465 612 602

564 01 ŽAMBERK
SNP 1348

SSLLOOVVEENNSSKKÁÁ  FFLLOORRBBAALLOOVVÁÁ

RREEPPRREEZZEENNTTAACCEE  ŽŽEENN  

VV  RROOKKYYTTNNIICCII  VV  OO..HH..
Ve dnech 20. - 21.4.2007 se ve sportovním areálu ZŠ Rokytnice v O.h.
připravovala na Mistrovství světa ve florbalu Slovenská reprezentace
žen. Slovenská reprezentace využila komplexního zařízení areálu Zá-
kladní školy v Rokytnici v O.h. (sportovní halu, stravování, ubytování)
k poslednímu soustředění před MS. V pátek se florbalistky věnovaly
tréninku a nácviku herních situací. V sobotu sehrály dva přípravné zá-
pasy. V těchto zápasech trenéři především zkoušeli různé varianty se-
stavy a nácviky herních situací. V prvním utkání se Slovenská repre-
zentace střetla s družstvem žen Orlicko Třebovsko s výsledkem 9:1. Ve
druhém zápase porazily reprezentantky družstvo Osečnice 8:7. Sou-
středění reprezentace ukončila v odpoledních hodinách.

Slovenská florbalová reprezentace žen se poprvé ve své historii kvali-
fikovala na Mistrovství světa. Mistrovství světa se v letošním roce usku-
teční v Dánském Frederikshavnu v termínu 12.5. - 19.5.2007. Soustře-
dění v Rokytnici v O.h se zúčastnil již užší výběr reprezentace pod vede-
ním trenérské dvojice Miroslav Hýlek (Bratislava) a Vladimír Ježek (Li-
berec). Přáním hráček a realizačního týmu je se probojovat do semifiná-
lových bojů. Přejeme děvčatům hodně štěstí a sportovních úspěchů. Tě-
šíme se opět na jejich návštěvu v Rokytnici v O.h..     Miroslav Rücker

ZMĚNA TELEFONNÍHO ČÍSLA:
KVĚTENA - DROGERIE

Černohous Josef
Náměstí T.G.Masaryka  68, Rokytnice v O.h., PSČ: 517 61

Tel.: 731 589 062
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PROJEKT PARAGRAF
"Je za pět minut dvanáct, je nejvyšší čas dodržovat zákony."
Projekt PARAGRAF 11/55 je vědomostní postupová soutěž
určená pro žáky 5. - 9. tříd základních škol a ekvivalent-
ních ročníků víceletých gymnázií, která probíhá v ČR od ro-
ku 2001 z iniciativy Aliance Zákon 18.             

Ve čtvrtek 12. dubna 2007 ve 14 hodin se uskutečnilo v aule Zá-
kladní školy Rokytnice v O.h. školní kolo této soutěže. V porotě za-
sedli: Ing. Zdena Horáčková - členka rady města zodpovědná za
oblast zdravotní, sociální problematiku a školství, Bc. Michal Hir-
ka - člen zastupitelstva města a příslušník Policie ČR a Mgr. Zde-
něk Dušek - ředitel školy a člen zastupitelstva města.
Soutěžilo 5 pětičlenných družstev tříd druhého stupně ve 4 ko-
lech. 1. kolo prověřilo znalost zákonů, ve 2. kole se ukázalo, jak
umí soutěžící veřejně obhajovat svoje názory, 3. kolo (stavění co
nejvyšší věže z kostek) bylo náročné na týmové dovednosti - na
čas a souhru. Rozhodující ale bylo poslední 4. kolo - PORUŠÍŠ
ZÁKON? Cílem tohoto kola bylo upozornit na skutečnost, že je
nutná zvýšená pozornost obchodníků při odhadu věku lidí, kteří
nakupují tabákové výrobky (prodejci cigaret obtížně poznávají,
kolik je komu let).
Svůj tým přišli podpořit spolužáci, kteří se mohli účastnit divácké
soutěže (odhadování věku lidí). Vítězem této divácké soutěže se
stal žák VII. B - Jan Vídeňský. Celý projekt skvěle moderoval Voj-
těch Mareš, který mohl v závěru seznámit všechny s těmito vý-
sledky: 1. místo: VI.třída: Ko	ousková Miriam, Martinek Petr, Mil-
jevič Dominik, Růžičková Markéta a Říha Vojtěch. 2. místo: VIII.A
- Dytrt Roman, Hrdlička Radek, Jakubec Lukáš, Michalcová Ven-
dula a Vacková Miluše. 3.- 4. místo: IX.A - IX.B: Fremuthová Zu-
zana, Kaška Martin, Kme� Adam, Kořínek Miroslav a Mačková Ol-
ga, Jiroutová Vlasta, Kašpar Jiří, Nosek Petr, Rybová Kristýna a
Zimmer Jakub. 5. místo: VIII.B: Bucek Jaroslav, Helásek Maik, Ho-
lenda Tomáš, Krištofová Romana a Šenkýřová Nathalie.
Vítězné družstvo se za doprovodu svých spolužáků účastnilo ob-
lastního kola ve Vamberku ve středu 18. dubna. Zde byla ještě
družstva z Dobrušky, Doudleb, Vamberka a Slatiny nad Zdobicí.

Naše družstvo bylo nejmladší, bojovalo do poslední chvíle, nako-
nec obsadilo 5. místo.
Děkujeme všem, kteří se na organizaci soutěže podíleli a doufáme,
že nás podpoří i příští rok. Zvláštní poděkování patří firmě Jiří Ka-
lous, která věnovala soutěžícím občerstvení a manželům Kuncovým
za poskytnutí cen pro vítěze. Mgr. Ko�ousková Blanka

BIOLOGICKÁ OLYMPIÁDA
V letošním okresním kole biologické olympiády v kategorii 8. a 9.

tříd reprezentovaly žákyně 8. A naši školu velmi úspěšně. Miluše
Vacková získala 1. místo a Vendula Michalcová 2. místo.

Tato soutěž je postupová. Do krajského kola budou pozváni ti, kte-
ří splní určený počet bodů potřebný k postupu. Věřím, že to budou
obě dívky. Zatím nám internet žádnou zprávu nepodal.

Marie Klaclová  

TENNIS CLUB 

ROKYTNICE V O.H.

SEZÓNA 2007
Přehled finančních náležitostí pro členy TC i pro hosty:

člen TC do 15 let . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 200,-
člen TC do 18 let . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 200,-
člen činný. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 800,-
zápis nového člena   . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 300,-
udržovací příspěvek . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 100,-
bez odpracovaných br. hodin . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 1800,-
hodnota brigádnické hodiny . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 100,-
1. hrací hodina - 60 min do 15.00 hod  . . . . . . . . . . . . . . . . 80,-
od 15.00 hod . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 100,-
čtyřhra . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 100,-
nohejbal . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 100,-
permanentka na jeden kurt. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3 600,-
permanentka pro organizace na jeden kurt . . . . . . . . . . . 6 000,-
permanentka na jeden týden. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 800,-
zapůjčení tenisové rakety . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 20,-

Pro případné sponzory uvádíme číslo účtu TC Rokytnice v O.h. -
1242452389/0800. TC Rokytnice v O.h. nabízí reklamní plochy v pro-
storu tenisového areálu: tenisovou stěnu nebo závěsní pletivo - výška
3m - cena na základě smlouvy mezi TC a objednavatelem - dohodou. 
Nabízíme tenisové kurty pro uspořádání turnajů fyzickým i právnic-
kým osobám - základní občerstvení zajistíme - WC i sprchy jsou sou-
částí kurtů.

Další informace na tel: 776 894 170 nebo 731 760 620.
Své požadavky i náměty zasílejte 
na e-mail: Tenis.hory@seznam.cz, 

informace naleznete na www.rokytnice.cz.

Pro členy TC i pro dobrovolníky: brigády na kurtech každou sobotu
v 8.30 hod., pro místní i ve všední dny, domluva na výše uvedených
tel. číslech.
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VÝLET DO ZOO VE

DVOŘE KRÁLOVÉ

DÉČKO - Dům dětí a mládeže Rychnov n./Kn.
Pracoviště Rokytnice v Orl.h.

V sobotu 31.3. 2007 bylo krásné i když studené ráno, které slibo-
valo nádherný den. Z autobusového nádraží v Rokytnici vyjel auto-
bus plný nedočkavých dětí, další přibral v Pěčíně a v Rychnově
n./Kn. Přibližně za hodinu a půl jsme už vystupovali před ZOO ve
Dvoře Králové. Všichni jsme nadšeně vtrhli dovnitř, kde nás čekala
spousta zvířátek a protože je jaro, také spousta mla	átek.
Viděli jsme malé oceloty, žirafy, hrochy, nosorožce, opičky. Fantas-
tické bylo právě narozené telátko buvola, které bylo ještě mokré a
maminka ho olizovala.

Zajímavé bylo mládě ptáka marabu nebo týden starý chameleo-
nek, velký asi pět cm. Samozřejmě nechyběli ani tygři, sloni, lvi, ži-
rafy a zebry. Protože tolik nových zážitků nás vysílilo, průběžně
jsme doplňovali energii v mnohých stáncích s občerstvením. Posil-
něni jsme vyrazili do Ptačího světa a Vodního světa. Jsou to pavilo-
ny, které navozují velmi působivou iluzi džungle.

Tady nás "dostaly" malinké opičky, které se k nám sbíhaly, loudily
a téměř se nechaly pohladit.
Nemohli jsme si nechat ujít jízdu vláčkem, skákací žirafu a stánky
plné hezkých drobností. Den jsme zakončili v dětské ZOO, kde jsme
si dosyta užili prolézaček, skluzavky, poníků a hlavně krásných ma-
lých koziček s kůzlátky, která se všude pletla. Nádherní byli růžoví
plameňáci naproti dětskému koutku. 

Potom už nás čekala jenom cesta domů, kterou někdo zmoženě
prospal a jiní nezdolní jedinci hráli hry. Výlet se všem později dotá-
zaným účastníkům moc líbil.                                     D. Fitzková  

MASARYKOVA  ZÁKLADNÍ  ŠKOLA  A  MATEŘSKÁ  ŠKOLA  KUNVALD
VÁS ZVE NA

DDĚĚTTSSKKÝÝ  DDEENNDDĚĚTTSSKKÝÝ  DDEENN
Sobota 2. června 2007 od 14.00 hodin 
na hřišti před školou
Ve 14.30 hod. začíná estráda Jana Petráše.
Akce se koná za každého počasí.

VYNÁŠENÍ MOŘENY

Dva týdny před Velikonoční nedělí je neděle Smrtná. V ten den se
ze vsi, či z města, vynáší zima - Smrtka, Mořena.

"Smr�áka nesem s velikým nosem, do vody ho dáme, nad ním zaz-
píváme...". S těmito slovy se vydaly děti z obou oddělení školní dru-
žiny ZŠ Rokytnice v O.h. vynést z našeho města zimu. 

Průvod vedla skupinka dětí, která nesla symbol zimy - Smrtku, Mo-
řenu. Cestou přes náměstí děti přednesly kolemjdoucím jarní zpěvy
k vynášení Mořeny. U říčky pod Stříbrným vrchem se všichni se zi-
mou rozloučili, Mořenu zapálili a hodili do vody.

"Smrt plave po vodě, nový líto  k nám jede..."
Na závěr nazdobila děvčata vlastnoručně vyrobenými ozdobami a

barevnými pentličkami létečko a průvod se vrátil zpět do školy.
Přejeme Vám krásné jaro. Děti a vychovatelky ŠD
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HORSKÉ MYŠI, aneb ÚSPĚŠNÉ JARO 2007

Dne 14.dubna odjeli Horské myši do Jičína předvést své ta-
neční umění. Ve městě loupežníka Rumcajse se zúčastnili silně
obsazené taneční soutěže se soubory z širokého okolí, mimo ji-
né i z Prahy, Vrchlabí, samozřejmě domácí z Jičína a zapome-
nout nemůžeme ani na soubory profesionální taneční školy
HROCH z Pardubic. 

Asi právě proto se Naši mladí tanečníci vydali ze všech sil a se
vší parádou prodali všechnu tvrdou dřinu z tréninků. Díky tomu
z Jičína přivezli celkem pět medailí a uspěli ve všech obsaze-
ných kategoriích. Velkým úspěchem bylo vystoupení "PŘÍPRAV-
KY", která vybojovala stříbrnou medaily se skladbou "CO SE
DĚJE V MOŘI". 

Zlatou medaily si přivezli i naší prostřední "GUMÍDCI" se
skladbou "ZABEREME - HEJ - HOU" a aby toho náhodou nebylo
málo, tak i ve druhé obsazené kategorii show formace předved-
li GUMÍDCI všechno co umí a brali stříbrné medaile se skladbou
"PELEGOSTROVÉ".

Pozadu samozřejmě nemohli zůstat ani "JUNIOŘI" a po vý-
borném výkonu s přehledem zvítězili se skladbou "VIA DALMA".
Díky tomu si své druhé vystoupení náležitě užili a akční show
"Piráti z Karibiku" vylovili z jižních moří bronzovou medaily.

Zapomenout nesmíme ani na naše "DOSPĚLÁKY". V nabyté
konkurenci kvalifikačního kola ve Chvaleticích, vybojovali se
svou zbrusu novou skladbou "Rozjetá věc mé	ů Gumídků" třetí
místo a kvalifikovali se na celostátní závody do Plzně. Tento ús-
pěch je o to cennější, že celá skladba poprvé vznikla pouze v re-
žii "DOSPĚLÁKŮ". Počínaje hudebním mixem bratrů Koukolíků
a v choreografii Gigiho - Jendy Jirouta s přispěním všech členů
skupiny. Na dobrém základě se dobře staví!  

Po úspěšném víkendu následoval týden plný tvrdé práce a od-
jezd na další závody tentokrát do Rychnova nad Kněžnou.  

Tradiční "RYCHNOVSKÝ POHÁREK" byl opět obsazen mnoha
výbornými soubory a tak o kvalitní konkurenci nebyla nouze.
Naši tanečníci se však tvrdé konkurence nezalekli a opět bodo-
vali.

"Gumídci" přivezli dvě bronzové medaile, "JUNIOŘI" dvě
stříbrné a "DOSPĚLÁCI" také stříbrnou. Zvláštní cenu poroty si
přivezla "PŘÍPRAVKA" jako nejmladší účastníci.

Na závěr již jen zbývá poděkovat tanečníkům za tvrdou práci
a vzornou reprezentaci města a školy. Pavle Macákové za trpěli-
vost, nekonečnou invenci při choreografii a čas který našim dě-
tem věnuje.

A rodičům? Těm co pomohou patří poděkování a ty ostatní
zveme na další akce. Vaše děti Vás tam rády uvidí a Váš potlesk
je jistě potěší stejně jako zlatá medaile.                       L+R+P

HORSKÉ MYŠI V POLSKU
O víkendu 23. - 25. března se náš taneční soubor Horské my-

ši vypravil do Polska do města Oldrzychowice. 
Proč? Bylo to přátelské setkání, kde jsme si s polskými dětmi předá-
vali taneční a jiné pohybové zkušenosti. Nešlo jen o tanec, ale i o sou-
sedské přátelské vztahy a o to, jak se dokážeme mezi sebou dorozu-
mět. Skamarádili jsme se velice rychle a proto šla naše práce pěkně
od "nohy". Sobotní odpoledne jsme se vydali na výlet do Klodzka, kte-
rý se stal zajímavou podívanou. Navštívili jsme pevnost a jiné pěkné
památky. Potěšila nás také návštěva v místním supermarketu.

Jestli si myslíte, že večer po výpravě jsme odpočívali na pěkných po-
kojích, ve kterých jsme byli ubytovaní, jste na omylu! Makalo se ne-
přetržitě. Výsledek byl viditelný, nedělní závěrečné vystoupení pro
polské obyvatele se nám vydařilo a sklidili jsme velký aplaus. K vy-
stoupení se připojil karneval se spoustou různých maškarních masek.
Bavil se celý sál. Loučení pro nás bylo dojemné. Mnozí měli slzy v o-
čích. Odvezli jsme si a nechali jsme jim tam spoustu zkušeností a
všichni doufáme a těšíme se na další shledání.   

Nikola Hirková, Pavla Rozsívalová

DDÉÉČČKKOO  --  DDůůmm  dděěttíí  aa  mmllááddeežžee  RRyycchhnnoovv  nn..//KKnn..
PPrraaccoovviiššttěě  RRookkyyttnniiccee  vv  OOrrll..hh..

ppoořřááddáá
sobotní  výtvarnou  dílnu V  ZŠ  ROKYTNICE V O.H.

MALOVÁNÍ NA HRNÍČKY
Zkusíte si namalovat vlastní
originální hrníček
Kdy: v sobotu 19.05. 2007 

od 9,00 do 12.00 hod.
Kde: Paličkování - nad školní 

jídelnou, sraz před ZŠ
Co s sebou: jenom chu� vyrábět, 

hrníčky dostanete 
na místě

Cena: 30, - Kč
Pořádá: DDM RK, pracoviště 

Rokytnice v O.h.
Vede: Daniela Fitzková

� "GUMÍDCI" - taneční skladba "ZABEREME HEJ HOU" � To jsou naši "DOSPĚLÁCI" - taneční skladba "Rozjetá věc mé-
�ů Gumídků"
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A CO DĚLÁME MY ZE ŠKOLKY?

� Jsme znalci přírody. 

� Jednou z nás budou malíři!  

� Hrajeme si na čápy a plašíme žabky. 

� Soustředíme se na divadlo. 

Matematická olympiáda
Dobrovolné školní (domácí) kolo Matematické olympiády probíhalo na

naší škole od začátku listopadu loňského roku do konce února roku le-
tošního. Z celé školy se této soutěže zúčastnilo 5 žáků. Pro postup do o-
kresního kola bylo zapotřebí správně vyřešit 4 ze 6 příkladů. Tuto pod-
mínku splnil pouze jeden žák - Eliáš Jeřábek (7.A).

Eliáš se zúčastnil okresního kola MO - Kategorie Z7, které se konalo ve
středu 11.4.2007 v Pedagogickém centru v Rychnově nad Kněžnou. Vy-
řešil správně jeden a půl ze tří zadaných příkladů a umístil se na 12. mís-
tě. Blahopřejeme.

Od února do dubna probíhala na druhém stupni (kromě 9. ročníku) na-
ší školy další matematická soutěž Pythagoriáda. Pro postup do okresního
kola bylo potřeba získat 9 z 15 bodů. Žádný z žáků však potřebný počet
bodů nezískal. Přesto je však třeba vyzdvihnout výkony alespoň nejlep-
ších řešitelů z každého ročníku. Z 6. ročníku byl nejlepší V. Říha, ze 7. roč-
níku E. Jeřábek a z 8. ročníku D. Konewka.     Mgr. Martin Vrkoslav

Zveme Vás do divadla !!!
Ve čtvrtek 31.5.2007 Vás zveme na divadelní představení 

v podání DS Opočno a Dobruška s názvem 

SVĚTÁCI
Představení se uskuteční v aule Základní školy 

v Rokytnici v O.h. v 19.30 hod.
Občerstvení zajištěno. Vstupné 50,-Kč.
Pořádá Město Rokytnice v Orl. horách.
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LOUTKOVÉ 

DIVADLO 

V PĚČÍNSKÉ

ŠKOLCE
Krásné představení o Krakono-
šovi a velikonoční píš�alce při-
pravily pro děti z mateřské a zá-
kladní školy loutkoherečky ze
Žamberka. Jejich představení
bylo originální, plné jarních pís-
niček a jemného humoru. Děti
byly pohádkou nadšeny, a tak
jim paní učitelky slíbily další
loutkovou pohádku již na měsíc
červen.                                  duš  

DEN ZEMĚ
V posledním dubnovém týd-
nu oslavily Den Země děti a
paní učitelky ze ŠKOL(ičk)Y
v Pěčíně. 
Nejprve jsme si spolu s p.uči-
telkami povídali o tom, jak
bychom se měli k Zemi cho-
vat, abychom ji co nejméně
ubližovali. Pak došlo i na
praktickou stránku věci. Do-
stali jsme hrabičky, koš�ata a
velké igelitové pytle a začal
velký úklid kolem školy. Tak
jsme naší Zemi pomohli, co
nám síly stačily.              duš

KONCERT JAROSLAVA UHLÍŘE
V pátek 20. dubna 2007 jely děti z pěčínské základní a
mateřské školy na koncert vynikajícího českého hudeb-
níka a skladatele Jaroslava Uhlíře do Vamberka. 
Hudební pořad nazvaný Hodina zpívání děti prožívaly s nadšením.
Písně J.Uhlíře patří totiž mezi nejoblíbenější výukové materiály na-
ší paní učitelky Pavly Dusilové, která vyučuje ve škole hudební vý-
chovu. Děti texty všech písní dobře znaly, takže zpívaly nejen s Ja-
roslavem Uhlířem, ale i při zpáteční cestě vlakem domů.           duš

ZDOBENÍ VELIKONOČNÍCH KRASLIC

3.4.2007 jsme v prostorách Informační střediska v Rokytnici v O.h.
již jako tradičně zdobili Velikonoční kraslice.
Vařená i vyfouknutá vajíčka jsme zdobili ubrouskovou technikou a
barvením vajíček v klasických barvách netradiční technikou.

VELIKONOČNÍ MALOVÁNÍ

Těsně před Velikonoci se sešly v mateřské škole v Pěčíně děti a
jejich maminky, aby oslavily jarní svátky společným zdobením
perníčků. Velikonoční malování se nám moc povedlo, jak je vi-
dět z přiložené fotografie.                                              duš

Naše školička nezahálí a

pilně pracuje po celý rok

Den muzeí na Haničce
Při příležitosti Dne muzeí 19.5.2007 bude na muzeu Hanička roz-
šířen program pro návštěvníky. Kromě prohlídky vlastního mu-
zea zde uvidíte vojáky v dobových uniformách, průřez od roku
1938 do současnosti a řadu zbraní, které nejsou na muzeu běž-
ně k vidění. Na řadu z těchto zbraní si budete moci osobně sáh-
nou. Můžete se svézt vojenským terénním automobilem Praga
V3S a uvidíte jízdu obrněného vozidla. 
Otevřeno bude od 9.30 do 15.00 hod.
Na vaši návštěvu se těší organizační tým a zaměstnanci muzea.

Děti jsou jak mravenečci, mají spoustu nápadů a naše maličkosti se je
snaží realizovat. Chceme přece to nejlepší pro naše malé pracanty.

Se zimou jsme se rozloučili "vhozením Morany" do řeky Orlice a zdo-
bením Létéčka přivítali jaro.

V keramické dílně Na kopečku děti vyráběly velikonoční motivy (za-
jíčka, slepičku) na sváteční stůl.

Na den země jsme pomohli s úklidem v obci, hlavně v okolí MŠ. Před-
školáci v maskách kontejnerů na tříděný odpad.

A na konci dubna se konal náš oblíbený "Rej čarodějnic",kde jsme u-
pálili čarodějnici Johanu, opekly buřty a společně s rodiči shlédli pohád-
ku "Perníková chaloupka" v podání dvou hereček z Divadélka úsměv.

Jinak plánujeme turistické výlety do okolí - "Po stopách Ledříčka" a s
rodiči školní výlet.
Ale o tom až příště!

KRÁSNÉ JARO PŘEJÍ VŠEM: 
Děti a učitelky z MŠ Bartošovice



UDĚLEJTE SI ČAS NA DEN PLNÝ AKČNÍ 
I POUČNÉ PODÍVANÉ

Den Sil podpory a výcviku 
CIHELNA 2007 Králíky

18. srpna 2007

10. ročník akce CIHELNA 
pořádaný k 62. výročí konce 

II. světové války
Nonstop program od 9 do 17 hodin - uvidíte:

Moderní technika a příslušníci AČR - stacionární a dynamic-
ké ukázky, bojová technika pozemních sil, letectva, technika lo-
gistického zabezpečení, bojová ukázka příslušníků Dobrovol-
ných záloh aktivních.

Kluby vojenské historie, historické vojenské jednotky, sou-
kromá muzea - ukázky historických zbraní, techniky, výstroje a
uniforem.
Udělejte si čas, nebudete litovat...

Informace o průběhu přípravy akce CIHELNA 2007
a upřesnění programu budeme zveřejňovat na 

internetových stránkách www.armyfort.com.

TTTTrrrraaaaffffiiiikkkkaaaa    DDDDaaaannnnaaaa    VVVVeeeesssseeeelllláááá
náměstí Rnáměstí Rokytnice v Ookytnice v O.h..h.

! dobíjení telefonů přes terminál 
! kurzové sázení
! sazka, sportka ON-LINE 
! denní tisk ! upomínkové předměty 
! drogerie

OOOOTTTTEEEEVVVVÍÍÍÍRRRRAAAACCCCÍÍÍÍ     DDDDOOOOBBBBAAAA::::
pondělí - pátek 6 - 17 hod.
sobota 7 - 12 hod.
neděle 8 - 12 hod.

Všechny zveme

k nákupu!

PODĚKOVÁNÍ RADĚ MĚSTA
V předcházejícím čísle Horského kurýra jsem si přečetl

noticku Mgr. J. Morávka o přístupu Rady města Rokytnice
v O.h. k výtkám, připomínkám či udáních odeslaných tzv.
"anonymním" pisatelem!!!

Po chvilce zamyšlení jsme musel konstatovat, že z jeho obsahu ne-
mohu jinak, než bezvýhradně souhlasit. A musím říci, že toto prohlá-
šení není jen ledasjakým "plácnutím do větru"., nýbrž holým konsta-
továním reálného faktu. V posledních několika týdnech jsem totiž ně-
kolikrát na vlastní kůži přesvědčil, že mé přesvědčení, že tyto prakti-
ky patří do dob dávno minulých, na které jsme již snad všichni rádi
zapomněli, je naprosto mylné až scestné.

Dá se říci, že jsem s naprostým zděšením zjistil, že ne všechny úřa-
dy a instituce reagují na podobné "parblety" obdobně, jak se rozhodl
reagovat, či vlastně nereagovat Městský úřad v Rokytnici v O.h.!!!
Ačkoliv ne se všemi rozhodnutími Rady města vždy souhlasím, k to-
muto výroku mohu říci pouze jediné: PÁNOVÉ DĚKUJI!!!

Alespoň na chvíli jsem opět nabyl pocit, že žijeme ve standardní
demokratické zemi, kde se člověk nemusí stydět za své názory a kde
je chráněn před "anonymními" útoky nečestných, zbabělých či nepoc-
tivých autorů.
Čili ještě jednou "VÁŽENÁ RADO MĚSTA - DĚKUJI".

Mgr. Robert ŠEBEK, provozovatel "PIVNICE 99"

TIPLIGA - ČERNÁ RŮŽE
Již několik let probíhají v Rokytnici dvě na sobě nezávislé soutěže v
tipování výsledků hokejové extraligy. Jednou z nich je tipliga Černá
růže. Její účastníci se v sobotu 5.5. sešli v pivnici 99 na slavnostním
vyhlášení výsledků. Příjemné, hokejově vyzdobené, prostředí přivíta-
lo téměř všech 22 účastníků soutěže. Nejlepší znalost hokeje proká-
zal a první místo obsadil Robert Šebek, druhý byl Radim Toman a
třetí příčka patřila nováčkovi soutěže Pavlíně Dočkalíkové. 
Rádi vyřizujeme poděkování pořadatele všem hráčům za účast v
soutěži.                                                                         JKO

WESTERN 
VOCHTÁNKA 

POTŠTEJN 2007

DDDDĚĚĚĚTTTTSSSSKKKKÝÝÝÝ
DDDDEEEENNNN

2266..  kkvvěěttnnaa  22000077  
oodd  1144..0000  hhoodd..

Zahájení soutěží, her, seskok
parašutistů, psovodi, hasič-
ský útok, dětské divadlo a
spousta dobrot pro děti.

Připravují DDM Vamberk, Dět-
ský domov Potštejn a PhDr.
Míša Nováková, která Vás

bude celým dnem provázet.

JÍDELNA RADKA KLEMENTOVÁ - Rokytnice v O.h.

Vás zve v sobotu 16.6.2007 na 

DDĚĚTTSSKKÉÉ  OODDPPOOLLEEDDNNEE  
od 14 hod.

Pochutnat si budete moci na grilovaném prasátku.



ZÁSAHY HASIČŮ

20.3.2007 v 15:00 hod. vyjížděla jednotka k vyproštění vozidel,
které uvízly ve sněhové závěji v úseku mezi Severákem a Panským
Polem. Na pomoc k vyproštění nákladního vozidla DAF byl povolán
i vyproš�ovací jeřáb HZS Rychnov n./Kn.
27.3.2007 v 06:25 hod. byla jednotka povolána ke střetu moto-
cyklu zn. Honda s osobním vozidlem Š Favorit. Hasiči zajistili obě
vozidla proti požáru a poskytli předlékařskou pomoc řidiči motorky,
který utrpěl lehká zranění a šok. K úniku provozních kapalin nedo-
šlo. Jednotka na místě spolupracovala s HZS, PČR a ZZS.
5.4.2007 v 15:10 hod. bylo operačním střediskem HZS vysláno
technické vozidlo Š FAVORIT ke spolupráci při ošetřování těžce ra-
něného lesního dělníka, na kterého spadl při kácení strom. Jednot-
ka spolupracovala s posádkou Letecké záchranné služby na impro-
vizovaném heliportu při navigaci a překládání zraněného z podvěsu
do helikoptéry. Zásah na místě komplikoval silný vítr a špatně pří-
stupný terén. Zraněný dělník byl z místa nehody transportován v
podvěsu na heliport, kde byl přeložen do vrtulníku a následně pře-
vezen do Fakultní nemocnice Hradec Králové.
15.4.2007 v 15:30 hod. byla jednotka vyslána k požáru mýtiny
v části Dvorce u Říček v Orl. h. Zásah komplikoval špatně přístupný
terén a zpočátku rychle se šířící plameny. Hasiči museli vytvořit v
Hamernici čerpací stanoviště pro vodu a odtud ji dopravovat na
místo zásahu cisternami. K úplné likvidaci požáru došlo až kolem
18:00 hodiny. 
21.4.2007 v 15:00 hod. hasiči opět vyjeli k požáru lesa, tento-
krát do obce Kunčina Ves. Zásah probíhal ve špatně přístupném, str-
mém terénu. Doprava vody na místo zásahu probíhala  kyvadlově.
Zásah byl likvidován zhruba po hodině zásahu. 

-P.B.-

PĚTIBOJ V BOROHRÁDKU
Dne 24. března 2007 se mladí reprezentanti TJ Sokol Pěčín zúčastnili

zimního pětiboje v Borohrádku konaného v tělocvičně místní Základní
školy pod záštitou Asociace sportu pro všechny. V konkurenci 128 dětí

se Dominika Charvátová, Nikola
Mannlová, Lukáš Čížek, Radek Čížek,
Michaela Konopeusová, Lukáš Dostál,
Jan Holý, Michal Mihulka a Jaroslav
Roleček velice úspěšně vypořádali se
šplhem, hodem na koš, skokem z mís-
ta, člunkovým během a skokem přes
švihadlo. Nejlepšího umístění v tomto
okresním kole dosáhl Jan Holý, který
v kategorii starších žáků obsadil 2.

místo. Do krajského kola v Hořicích, které se konalo 1. dubna 2007, ná-
sledně postoupili Jan Holý, Lukáš Čížek, Jaroslav Roleček, Michal Mi-
hulka a Lukáš Dostál. Zde ve stejných disciplínách a daleko silnější kon-
kurenci bojovalo celkem 160 dětí. Umístění pěčínských sokolíků dopad-
lo následovně: Jan Holý - 6. místo, Michal Mihulka - 7. místo, Lukáš Do-
stál - 10. místo, Jaroslav Roleček - 11. místo, Lukáš Čížek - 14. místo.
Všem, kteří takto reprezentují TJ Sokol Pěčín i obec samotnou, patří po-
děkování.                                                        Výbor TJ Sokol Pěčín

EEEELLLLEEEEKKKKTTTTRRRROOOO    
NNNNAAAAĎĎĎĎAAAA    MMMMLLLLYYYYNNNNÁÁÁÁŘŘŘŘOOOOVVVVÁÁÁÁ

T.G.Masaryka 75, Rokytnice v O.h.
e-mail: elektro@rokytnice.cz, tel: 494 595 155

ZZaajjiišš��uujjee  aa  ddooddáávváá  kkoommpplleettnníí
vvyybbaavveenníí  ddoommááccnnoossttíí

� vestavné spotřebiče do kuchyní
� volně stojící spotřebiče
� domácí drobné spotřebiče
� prodej TESCOMA
� elektroniku - TV, DVD, HI-FI
� vypínače, zásuvky
� výběr z katalogů ELBERRY A PROTON

TTTTRRRRAAAAFFFF IIIIKKKKAAAA     KKKKUUUUNNNNCCCC     PPPPEEEETTTTRRRR
RRRR OOOO KKKKYYYYTTTTNNNNIIII CCCCEEEE vvvv     OOOO....     hhhh ....

NNAABBÍÍDDKKAA  VVIIDDEEOOKKAAZZEETT  AA  DDVVDD  NNAA  MMĚĚSSÍÍCC  KKVVĚĚTTEENN::

NNAA  GGRRIILLOOVVÁÁNNÍÍ::  

� VÝPRODEJ (RAY ROMANO)
� SVĚTLO VE TMĚ (DEMI MOORE)
� DVANÁCT DO TUCTU 2 

(STEVE MARTIN)
� AGENT V SUKNI 2 

(MARTIN LAWRENCE)

� MRAVENČÍ POLEPŠOVNA
� KRÁSA NA SCÉNĚ 

(CLAIREDANES, BILLY GRUDOP)
� PROROCTVÍ (ZRADA)
� KLÍČ K VRAŽDĚ (ASHLEY JUDD, 

S. JACKSON, ANDY GARCIA)

� tácky � gril. uhlí � brikety � alobal � špejle



JJííddeellnnaa  
RRaaddkkaa  KKlleemmeennttoovváá
((bbýývvaalláá  SSeellkkaa))  RRookkyyttnniiccee  vv  OO..hh..

nabízí:

obědy - 47,-, bez polévky - 42,-
domácí oslavy

nnaa  oobbjjeeddnnáávvkkuu::
� Houskové knedlíky
� Bramborové knedlíky + špalíčky
� Buchty
� Buchtičky atd.

Těšíme se na Vaši návštěvu!

Tel: 494 595 174, mobil: 774 313 341

ČARODĚJNICKÝ REJ
V pondělí 30. dubna probíhal na hřišti 1. FC 

Čarodějnický rej.
Od šesti hodin večer probíhaly dětské dovednostní soutěže. Děti

si v nich mohly zkusit například hod kládou, střelbu ze vzduchovky,
nebo stavbu pyramidy z papírových krabic. Na prostranství před
hřištěm byla připravena hranice s čarodějnicí. Po skončení soutěží
se Jan Jirout ujal zodpovědného úkolu a zapálil ji. Všichni přítomní
chvíli sledovali definitivní konec čarodějnice a pak již začala dětská
diskotéka. Od desáté hodiny večerní patřilo pódium skupině Nic
moc, která představila nového zpěváka Jakuba Cita. Celá akce se
skvěle vydařila a pořadatelé zaslouží pochvalu.                        JKO



MĚSTO
ROKYTNICE 
V ORLICKÝCH HORÁCH
517 61

HORSKÝ KURÝR - Regionální měsíčník pro Rokytnicko a okolí. Vy-
dává Městský úřad Rokytnice v Orlických horách. Šéfredaktor: Ing. Vla-
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Adresa redakce: Horský kurýr, náměstí T.G.M. 4, 517 61 Rokytnice v
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PLACENO PŘEVODEM

ODBĚRATEL:

NOVINOVÁ ZÁSILKA

1. FC ROKYTNICE V O. H.

FOTBALOVÉ ZÁPASY
V následujícím období budou soupeři 1.FC Rokytnice tyto týmy: 
v sobotu 19.5. Křivice (doma), v sobotu 26.5. Čermná nad Orlicí (ven-
ku), v sobotu 2.6. Roveň (doma), v neděli 10.6. Javornice (venku), v so-
botu 16.6. Doudleby "B" (doma). 
Všechny zápasy kromě toho, který se hraje v Javornici začínají v 17.00.
Do Javornice musíte vyrazit na fotbal již v 10 hodin dopoledne.     JKO

V úvodních zápasech jarní části se 1.FC Rokytnice 
vůbec nedařilo

OP III. třídy :
Slatina - 1.FC Rokytnice 0 : 0
Rozhodčí : Mucha, ŽK : 1:3, Diváků : 100
Sestava 1.FC Rokytnice : Hruša - Hůlka, Presbruchý, Adamec,
Dušek, - V. Štěpánek, Friedrich, Homoláč, Strassenský, - R.
Štěpánek, Ďoubek
Střídali : Chudý, Vídeňský
Za krásného jarního počasí se hrálo druhé jarní kolo. Prvních 20 mi-
nut ze strany 1. FC bylo velice kvalitních ovšem branku se vstřelit
nepodařilo. Po té fotbal upadl do podprůměru a pro diváka se tak
stal nezáživným. S týmu 1. FC zaslouží pochvalu pouze brankář

� V neděli 22.4. hráli fotbalisté 1.FC Rokytnice první domácí zá-
pas této sezóny. Porazili v něm Deštné "C" 4:0. Na snímku střílí na
branku soupeře domácí hráč Radek Prezbruchý.

Hruša a Strassenský.  Před pěknou návštěvou podal standardní vý-
kon rozhodčí Mucha.

OP dorostu :
Javornice - 1.FC Rokytnice 3 : 0   ( 2 : 0 )
Rozhodčí : David, Branky : Štěpánek 2, Ešpandr, ŽK :  3:1
ČK : 1:0 ( Koutský ), Diváků : 50

OP starší žáci :
1. FC Rokytnice - Doudleby "B" 1 : 2     ( 1 : 2 )
Rozhodčí : Němeček, Branky : Votroubek - Lysa, Šimon
ŽK : 3:0, Diváků : 30

KOPEČKOVÁ POUŤ
294.

Letohrad 19. - 20. května 2007
V sobotu a v neděli po celý den atrakce na Bečvárně

a Václavském náměstí.

Stánkový prodej na náměstí a přilehlých ulicích.

Předvádění řemesel a prodej řemeslných výrobků před zíd-

kou v ulici Komenského.

Výstava hospodářského zvířectva na zámecké terase pořáda-

ná svazem chovatelů. Občerstvení a bohatý program po oba

dny.

Letohradská hudební pou� "POUŤFEST" na Bečvárně

v sobotu 19. 5. 2007 v 17:00 hod. 

Vstup zdarma.

Tradiční ohňostroj v zámeckém parku 

v sobotu ve 21:30 hod.

Zvláštní vlaková doprava:

Letohrad Žamberk, odjezd 22:15 hod,

Letohrad Jablonné n.O. odjezd 22:50 hod,

Letohrad Ústí n. O. odjezd 22:51 hod.


